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Zápis
ze shromáždení Spolecenství vlastníku Angelovova 3166 - 3171

Datum a místo konání: 22.3.2012, 18:30 h, školni jídelna ZŠ Angelovova
Prítomno: 76 vlastníku s celkovým poctem spoluvlastnických podílu 4850, tj. 61,60 %
z celkového poctu 7873 podílú, v tom slecna Barbora Bánertová zastupující spoluvlastníka
SBD Pokrok s podílem 3,02 %.
Konstatování: Shromáždení je usnášeníschopné.
Pozvánky byly rozeslány v zákonné lhúte, podkladové materiály byly k dispozici na
www.volny.czJsvjangelovova/. Klícové materiály, jejichž obsah byl predmetem hlasování,
byly též k dispozici prítomným v tištené podobe v míste konání.

1. K bodu 1. programu:
Shromáždení zahájil a rídil predseda výboru Ing. Jaroslav Novotný, privítal prítomné a
predstavil funkcionáre výboru a kontrolní komise a také zástupce SBD Pokrok (Bánertová,
Machácková). Bylo konstatováno, že shromáždení je schopno se usnášet. Poté bylo
prikroceno k volbe zapisovatele a 2 overovatelu zápisu. Za zapisovatele byla navržena Mgr.
Marie Kladívková, za overovatele zápisu Blanka Veverková a Mgr. Zdenka Vlasáková.
Predsedající dal o návrhu hlasovat.
Výsledek hlasování C. 1:
pro: 100%, proti: 0%, hlasování se zdrželo: 0% z prítomných hlasu (podílu)
Navržení kandidáti byli schváleni.
Prítomní byli vyzváni k diskusi o programu jednání shromáždení. Žádné pozmenující návrhy
nebyly vzneseny, takže predsedající dal hlasovat o programu jednání uvedeném na pozvánce.
Výsledek hlasování C. 2:
pro: 100%, proti: 0%, hlasování se zdrželo: 0% z prítomných hlasu (podílu)
Navržený program jednání byl schválen. Pozvánka je prílohou C. 1 tohoto zápisu.

2. K bodu 2. programu:
Predsedající predal slovo J. Holcákovi, který predstavil kandidáty na cleny výboru. Do
ctyrclenného výboru byli navrženi pouze tito 4 kandidáti:
Ing. Jar'oslav Novotný, Miroslav Štefl, Marcel Ryska a J~lUa Coufalová
Za souhlasu pléna dal 1. Holcák hlasovat pro všechny 4 kandidáty najednou.
Výsledek hlasování C. 3 - volba clellll výboru SVJ:
pro: 100%, proti: 0%, hlasování se zdrželo: 0% z prítomných hlasu (podílu)
Navržení kandidáti byli zvoleni. Zvolení clenové výboru pak ,jednomyslne zvolili
predsedou Ing. Jaroslava Novotného a místopredsedou Miroslava Štefla.
Poté predsedající predstavil kandidáty na cleny kontrolní komise (KK). Do tríclenné komise
byli navrženi tito 4 kandidáti:
Jirí Holcák, Helena Rízková, Mgr. Marie Kladívková, a Ing. Petr Bezdek
S ohledem na vetší pocet kandidátú bylo za souhlasu pléna hlasováno o jednotlivých
kandidátech samostatne s tím, že kandidát s nejnižším poctem hlasu bude oficiálním
náhradníkem.

Výsledek hlasování C. 4 - volba Jirího Holcáka za clena KK:
pro: 100%, proti: 0%, hlasování se zdrželo: 0% z prítomných hlasu (podílu)
Navržený kandidát byl zvolen.
Výsledek hlasování C. 5 - volba Heleny Rízkové za clenku KK:
pro: 94,31 %, proti: 2,82%, hlasování se zdrželo: 2,87% z prítomných hlasu (podílu)
Navržená kandidátka byla z"olena.
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Výsledek hlasování C. 6 - volba Mgr. Marie Kladívkové za clenku KK::
pro: 94,33%, proti: 1,44%" hlasování se zdrželo: 4,23% z prítomných hlasu (podílu)
Navržená kandidátka byla zvolena.
Výsledek hlasování C. 7 - volba Ing. Petra Bezdeka za clena KK :
pro: 80,23%, proti: 2,91 %" hlasování se zdrželo: 16,87% z prítomných hlasu (podílu)
Navržcný kandidát nebyl zvolen za clena KK a stává se náhradníkem.
Zvolení clenové KK pak jednomyslne zvolili svým predsedou .Jirího Holcáka.
Poté probehla diskuse, zda by nebylo vhodné zvolit rovnež náhradníka pro výbor SV J.

Záverem byl navržen pan Otakar Cihák. Predsedající dalo návrhu hlasovat.
Výsledek hlasování C. 8 - volba ná!trmlníka pro výbor SV J:
pro: 92,25%, proti: 0%, hlasování se zdrželo: 7,75% z prítomných hlasu (podílu)
Navržcný kandidát byl zvolen za náhradníka pro výbor SVJ.
Všichni zvolení funkcionári vcetne náhradníku vyjádrili se svým zvolením souhlas.
Bylo konstatováno, že náhradníci se mohou zúcastnovat práce a jednání výboru SVJ a
KK s hlasem poradním.

3. K bodu 3. programu:* Ing. Novotný seznámil prítomné s klicovými událostmi od posledního jednání.
-.. Místopredseda výboru M. Štefl a domovník J. Holcák seznámili prítomné s akcemi

realizovanými v letošním roce .
.~ 1. Holcák prednesl podrobnou informaci o výberovém rízení na opravy vstupních dverí a

dosavadním prubehu oprav lodžiových zábradlí. Podle zájmu se zdá, že bychom mohli
letos dokonce dokoncit výmenu všech zábradlí, je ale nutné získat souhlas shromáždení
s prekrocením této položky plánu opravo cca 240 tis. Kc.

Predsedající dal tedy o tomto návrhu hlasovat.
Výsledek hlasování C. 9:
pro: 100%, proti: 0%, hlasování se zdrželo: 0°1.,z prítomných hlasu (podílu)
Navýšení prostredku na výmenu zábradlí bylo schváleno.

4. K bodu 4. programu:
Z minulého jednání shromáždení vyplynuly tyto 2 úkoly:
1. Zjistit financní nárocnost prípadného zateplení bocních sten objektu
Bylo zjišteno, že tato akce by si vyžádala dle konkrétního provedení min. 0,6 až 1,1 mil. Kc,
pricemž efekt muže být rozporuplný. J. Holcák blíže objasnil technická rizika takové akce
(narušení stávající konstrukce, špatné odvetrávání, kondenzace vlhkosti atd.). Pripomenuty
byly rovnež konstrukce našich panelú s již zabudovanou izolacní vrstvou (Larsen Nielsen),
zpusob rozúctování tepla, termosnímky a úspory dosažené dosavadními akcemi (okna,
spáry ...). Ing. Bezdek potv;dil reálnost techto obav z vlastního pruzkumu a doporucil použít
na obvodových zdech uvnitr v byte izolacní tapetu, se kterou má dobrou osobní zkušenost
(jeho byt je rovnež na vnejší štítové strane). K tématu probehla diskuse, jejímž záverem je, že
zateplování bocních sten realizováno nebude.
2. Zjistit, zda je reálné dosáhnou úpravy (redukce) živého plotu pred domem na pozemku

obce pri komunikaci Angelovova
Bylo zjišteno, že reálná nadeje existuje, ale bude to aminitrativne nárocné. Financní nárocnost
se predpokládá do 20 tis. Kc. Aby se to podarilo, je nutné, aby pro tento zásah panovala shoda
vlastníku a výbor následne poveril nekoho, kdo by se tím intenzivne zabýval a SV] pri
jednáních s obcí zastupoval.
Predsedající dal hlasovat o tomto usnesení:
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SlllomáždenÍ souhlasí s návrhem na redukci živého plotu pred domem pri komunikaci
Angelovova a ukládá výboru, aby stanovil zástupce pro jednání s obcí.
Výsledek hlasování C. 10:
pro: 92,89%, proti: 0%, hlasování se zdrželo: 7,11% z prítomných hlasu (podílu)
Usnesení bylo schváleno.
Výbor následne poveril zástupcem SVJ pana J. Holcáka, který poverení prijal.

••. V následné diskusi byly ješte probírány další možnosti úspor energie a zlevnení provozu
objektu, kde jako nejnadejnejší se jeví úspora v dodávkách tepla pro ohrev vody (solámí
energie, tepelná cerpadla ...). Výbor do príštího jednání proverí jednotlivé technické
možnosti a bude informovat na príštím shromáždenÍ.

* Ing. Plchová sdelila, že dle jej ího názoru pri velkých lijácích a silných vetrech preci jen do
objektu zatéká strechou. Jakmile taková situace nastane, je nezbytné, aby byla
bezodkladne provedena kontrola prímo na míste (.f. Holcák, M. Štefl).

Po vycerpání programu jednání ukoncil Ing. Novotný a podekoval všem prítomným za úcast a
zájem, s jakým ke spolecné problematice pristupovali a také za duveru projevenou ve
volbách.

Po ukoncení jednání se clenové výboru a kontrolní komise venovali ješte nekterým
konkrétním problémumjednotllvých vlastníku prevážne technického a administrativního
charakteru, pricemž byl na návrh Ing. Zaklové odsouhlasen nákup ješte jedné nové
jednoduché pracky bez sušicky.

Pripomínáme nejrychlejší a nejspolehlivejší ZPllsob komuníkace - e-mail: svj.angelovovJ!.(f!lemail.cz

Príloha C. 1: Pozvánka
Pr.íloha C. 2: Prezencní listina

Príloha C. 3: V)'sledky hlasováni

Originál zápisu se všemi prílohami bude založen na SVJ a kopie bude poskytnuta správci.
Zápis bez príloh bude distribuován všem vlastníkum a umísten rovnež na našem webu
http://www.voJny.cz/svjangelovovaJ
Zde budou wnísteny i všechny prílohy a materiály. Dokumenty v listinné podobe lze vyžádat
u výboru SVJ.

Zapsala:

Overily:

V Praze dne 27.3.2012
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